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PODANIE 

Prośba o interwencję 

 

Anna Krajewska 

Radna Miasta Ostrów Mazowiecka 

 

                                                                                                       Szanowny Pan 

                                                                                                       Jerzy Bauer 

                                                                                                       Burmistrz Miasta Ostrów Mazowiecka 

 

W imieniu mieszkańców ulic: Bursztynowej, Modrej, Modrzewiowej, Cyprysowej, Lazurowej, 

Poziomkowej, Cisowej, Cydrowej, Malinowej, Zdrojowej, Jodłowej, Śnieżnej, Echa Leśne, Gródźki, 

częściowa Małkińskiej i Bielskiej, zwracam się z prośbą o interwencję w PGE Dystrybucja S.A. Rejon 

Energetyczny Wyszków w sprawie bardzo częstych awarii prądu elektrycznego na w/w ulicach.  

Ostrowianie, którzy mieszkają przy w/w ulicach od lat (w niektórych przypadkach nawet od 20 

lat) borykają się z bardzo częstymi awariami prądu. Około 2-3 razy w miesiącu są wyłączenia prądu 

na kilka godzin. Ponadto, gdy występują opady deszczu, mokrego śniegu czy wiatru, kilkanaście razy 

w ciągu doby dochodzi do mikro zaników napięcia. Jest to ogromny problem, który z punktu widzenia 

PGE nie jest nawet awarią. Wygląda to tak, że jest na chwilę zanik, powrót napięcia, później znów 

zanik, ileś czasu nie i na powrót jest.  

Współcześnie, gdy nasze domy opierają się na urządzeniach zasilanych energią elektryczną 

prowadzi to do ogromnych trudności w codziennym funkcjonowaniu. Ponadto takie awarie prądu 

prowadzą do uszkodzenia sprzętów elektronicznych. Mieszkańcy skarżą się, że muszą 

naprawiać/wymieniać komputery, drukarki, kuchenki, zmywarki itp. Ogromnym problem jest brak 

prądu przy urządzeniach, które dziś są niezbędne do życia jak piece, które dostarczają ogrzewanie 

czy wodę. Czasem niemożliwe się staje dotarcie do pracy, bo nie zadziała brama otwierana na prąd. 

Czy wreszcie uniemożliwienie pracy i nauki zdalnej.  

Wielokrotnie problem, jak mówią Mieszkańcy, był zgłaszany w PGE. W ciągu minionych 20 lat 

nie został rozwiązany. Prawdopodobnie uszkodzony jest któryś z izolatorów na linii średniego napięcia 

na odcinku, który jest zalesiony i dojazd do słupów wymaga wycinki lasu. Zgodnie z art. 4 ust. 1 

ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. – prawo energetyczne dystrybutor zajmujący się przesyłaniem lub 

dystrybucją energii jest obowiązane utrzymać zdolność urządzeń, instalacji i sieci do realizacji 

zaopatrzenia w te paliwa lub energię w sposób ciągły i niezawodny. Standardy jakościowe obsługi 

odbiorców znalazły się w rozporządzeniu Ministra Gospodarki z dnia 4 maja 2007 r. w sprawie 

szczegółowych warunków funkcjonowania systemu elektroenergetycznego. Nikogo zatem nie dziwi, 

że Mieszkańcy w/w ulic chcą mieć dostęp do prądu bez tak wielu awarii.  



Panie Burmistrzu, w imieniu Mieszkańców bardzo proszę o interwencję w PGE Dystrybucja 

S.A. Rejon Energetyczny Wyszków. W załączeniu lista poparcia tego apelu podpisana przez 

Mieszkańców.  

Z wyrazami 

Anna Krajewska 
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